

1919 100 2019

COOKWARE

قلايات
Pan

تصميم مبتكر لأفضل
تجربة طهي احترافية
Innovative design for
ultimate professional
cooking experience.



Capacity
3.6
Litre



- The Classic pan with a lid and diameter of 26 cm, capacity 3.6L from KitchenAid is meets all needs of the most cooking enthusiasts.
- It is ideal for preparing sauces or stewing meats.
- The stainless steel construction is the highest quality material extremely durable, resistant to corrosion and food acids it will allow you to enjoy cooking for many years.
- Induction bottom - thanks to its three-layer structure, it quickly absorbs heat and distributes it evenly during cooking.
- After use, the pan can be placed in the dishwasher and they are quickly clean for use again.

- مقلاة مزودة بغطاء , قطرها 26 سم وسعة 3.6 لتر من كيتشن إيد تلبي جميع احتياجات معظم عشاق الطهي.
- إنها مثالية لتحضير الصلصات أو طهي اللحوم.
- هيكل المقلاة مصنوع من الفولاذ المقاوم للصدأ عالي الجودة متين للغاية ومقاوم للتآكل وأحماض الطعام والذي سيسمح لك بالاستمتاع بالطهي لسنوات عديدة .
- قاع المقلاة بفضل هيكله المكون من ثلاث طبقات , يمتص الحرارة بسرعة ويوزعها بالتساوي أثناء الطهي.
- بعد الاستخدام , يمكن وضع المقلاة في غسالة الصحون وتنظيفها بسرعة لاستخدامها مرة أخرى.



أبعاد
المنتج (سم)
Product
Dimensions (cm)

H=8.9
D=28.1
W=47.2



2.14

الوزن الصافي (كغ)
Net Weight (Kg)

